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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e arra irányuló szándéka a kormányzatnak, hogy 
vendégmunkásokkal pótolják az egészségügyben hiányzó szakembereket, kiemelt figyelemmel
az ápolást végző szakszemélyzetre?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
Február  29-én  a  Magyar  Közlönyben  megjelent  a  vendégmunkások  fogadásáról  szóló
kormányrendelet, melyben meghatározásra kerülnek azok a foglalkozások, amelyekben harmadik
országbeli  munkavállaló  vendégmunkás-tartózkodási  engedéllyel  Magyarországon  nem
foglalkoztatható. A felsorolásból kiderül, hogy az egészségügyben vendégmunkás nem láthatja el
például  a  gyógyszerész,  a  védőnő,  a  gyógytornász  munkáját,  viszont  a  listából  hiányoznak  az
ápolók.  Újságírói  kérdésre  a  Belügyminisztérium  részéről  az  a  válasz  érkezett,  hogy  a  nem
nevesített  munkakörök  vonatkozásában  a  harmadik  országbeli  állampolgár  részére  kiállítható
vendégmunkás-tartózkodási engedély.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Van-e  arra  irányuló  szándéka  a  kormányzatnak,  hogy  vendégmunkásokkal  pótolják  az
egészségügyben  hiányzó  szakembereket,  kiemelt  figyelemmel  az  ápolást  végző
szakszemélyzetre?
 



Ha  igen,  mely  országokból  érkező  vendégmunkásokat  kívánják  az  egészségügyben
foglalkoztatni  illetve  a  vendégmunkások  az  egészségügy  mely  területein  kerülnének
alkalmazásra és várhatóan mikortól?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2024. március 14.
 
                                 Dr. Oláh Lajos
         Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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